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De heiligverklaring
op foto

Fotoreportage van de
belangrijkste momenten rond
de heiligverklaring van
Jozefmaria Escrivá op 6 oktober
met getuigenissen van
deelnemers en fragmenten uit
de preken van
dankzeggingsmissen.

30-4-2004

3 OKTOBER: OVERBRENGING
NAAR SAN EUGENIO



De stoffelijke resten van de heilige
Jozefmaria worden overgebracht
naar de basiliek van San Eugenio. De
kist met het lichaam van de nieuwe
heilige blijft daar tot 10 oktober. De
pastoor van de basiliek verklaarde
dat gedurende die dagen “duizenden
pelgrims de kerk hebben bezocht om
bij het stoffelijk overschot van heilige
Jozefmaria te bidden”. Volgens de
pastoor ontvingen velen in de
basiliek het sacrament van de biecht.

4 OKTOBER: FEESTELIJKE
BIJEENKOMST VOOR AFRIKA

In het auditorium van de heilige
Cecilia was voor tweeduizend
aanwezigen de presentatie van
Harambee 2002, een
geldinzamelingsactie ter gelegenheid
van de heiligverklaring voor
ontwikkelingsprojecten in Afrika.
Het was een feestelijke bijeenkomst
met zangkoren uit verschillende
landen die werden afgewisseld door



persoonlijke getuigenissen en
filmbeelden van de nieuwe heilige.

6 OKTOBER: DE
HEILIGVERKLARING

Om vijf voor half tien ’s morgens
verklaarde Johannes Paulus II in het
bijzijn van honderdduizenden
gelovigen Jozefmaria Escrivá heilig.
Aan de plechtigheid namen mensen
uit 84 landen deel. In zijn preek
sprak de paus over het ideaal van de
heilige Jozefmaria: “De wereld tot
God verheffen en van binnenuit
omvormen: dit is het ideaal dat de
heilige stichter jullie voorhoudt,
beminde broeders en zusters, die
jullie verheugen op zijn verheffing
tot de eer der altaren. (…) Treedt in
zijn voetspoor door, zonder
onderscheid naar ras, stand, cultuur
of leeftijd, in de maatschappij het
bewustzijn te verbreiden dat wij
allen tot heiligheid geroepen zijn.
Spannen jullie je in om zelf heilig te



zijn; allereerst door een evangelische
levensstijl te cultiveren van
nederigheid en dienstbaarheid, van
overgave aan de Voorzienigheid en
van voortdurend luisteren naar de
stem van de Geest.”

WELKOM IN ROME

Overheidsinstanties en duizenden
vrijwilligers hebben gezorgd voor de
opvang en begeleiding van pelgrims.
“Door een gelukkig toeval viel mijn
verjaardag op 6 oktober, de dag van
de heiligverklaring. Het was
weliswaar een van de meest
uitputtende dagen van mijn leven,
maar tegelijkertijd een van de
gelukkigste”, aldus een vrijwilliger.

EEN VOORSPREKER BIJ GOD

“De Kerk verklaart haar kinderen
heilig, niet zozeer om hen meer
glorie of roem te geven, maar veeleer
om hen aan te bieden als
voorsprekers bij God en vooral als



levensvoorbeelden voor ons. (…) De
heiligen zijn van en voor de Kerk; het
zijn geen lichten om onder de
korenmaat te zetten, maar lichten die
door de Kerk op een hoge plaats
worden gezet opdat zij iedereen
verlichten.” (preek van kardinaal
José Saraiva Martins, prefect van de
Congregatie voor de
heiligverklaringen, tijdens de mis
van dankzegging in de basiliek van
San Andrea della Valle op 8 oktober).

EEN ONGEWONE REIS

“Ik ben als vrijwilligster naar de
heiligverklaring gegaan. De
mogelijkheid om anderen te helpen,
is een van de redenen die deze reis
heeft onderscheiden van alle andere
in mijn leven. De heilige Jozefmaria
heeft ons steeds bijgestaan en ons
laten ervaren hoe waardevol het is je
voor de ander in te zetten. God heeft
ons een internationale ontmoeting
van onschatbare waarde laten



meemaken” (getuigenis van een
vrijwilligster).

EEN KLEERMAKER OP HET PLEIN

De kleermaker Victor heeft voor de
heilige Jozefmaria een soutane
gemaakt toe deze in 1974 op bezoek
was in Peru. Victor was op 6 oktober
op het Sint Pietersplein: “Het mooiste
vond ik de heiligverklaring door de
paus. Op dat moment ging een wens
van velen in vervulling. Nu steunt de
heilige ons vanuit de hemel en helpt
ons in alles wat wij hem vragen; bij
mij thuis, in het lichamelijk en
geestelijk welzijn van mijn familie.
Wat ook indruk op mij heeft gemaakt
is de overgave van de heilige Vader
voor de Kerk en zijn krachtige
uitstraling. Ik voel me nu extra
gestimuleerd om voor hem en zijn
intenties te bidden.”

DE HEILIGVERKLARING OP TV



Omdat de plechtigheid door dertig tv-
omroepen werd uitgezonden,
konden veel mensen de
heiligverklaring volgen. “Nadat ik de
ceremonie op tv had gezien”, vertelt
een Chileense vrouw, “ging ik met
mijn man naar de mis. Ik vond het
onvergetelijk om zoveel mensen
samen met de paus te zien bidden,
zoveel jongeren te zien die de hoop
voor de toekomst zijn. De uitzending
heeft mij veel goed gedaan.”

JONGEREN BIJ DE
HEILIGVERKLARING

“Ook de jongeren kennen, waarderen
en houden van de heilige Jozefmaria,
zoals je van een oude geliefde vriend
houdt. (…) Het is het geschikte
moment om iedereen met
overtuiging deze “hoge graad van
christelijk leven” voor te houden. Dit
is jullie altijd actuele uitdaging, die
voor de Kerk in deze nieuwe eeuw
urgenter is dan ooit” (preek van



kardinaal Antonio María Rouco,
aartsbisschop van Madrid tijdens de
mis van dankzegging in de basiliek
van Sint Paulus buiten de muren op 8
oktober).

POSITIEVE VISIE OP DE WERELD

“Toen de heilige Jozefmaria een keer
gevraagd werd welke kapel van het
huis waarin hij woonde hij het
mooiste vond, antwoordde hij
spontaan: ‘de straat’. Dit antwoord
geeft aan hoe positief zijn visie hij op
de wereld was. Dit ‘enthousiasme
voor de wereld’ was niet naïef, noch
optimistisch of pessimistisch; het
getuigt van christelijk realisme. Hij is
zich bewust van de gevolgen van de
zonde en het gevaar werelds te
worden, maar tegelijkertijd – en dit is
beslissend voor zijn positieve
houding ten opzichte van de wereld –
weet hij dat God de wereld liefheeft”
(preek van mgr. Fernand Franck,
aartsbisschop van Luxemburg,



tijdens de mis van dankzegging in de
basiliek van de Twaalf Apostelen op
8 oktober).

DE HEILIGHEID GEEFT ONS VEEL
VREUGDE

“Wij dragen een grote
verantwoordelijkheid. Na zoveel
ontvangen genade en na het
voorbeeld van de nieuwe heilige
mogen wij niet talmen om in zijn
voetspoor te treden. Laten wij niet
bang zijn voor het evangelische
gebod tot heiligheid die ons veel
vreugde zal geven. Wij mogen niet
met minder genoegen nemen. De
nieuwe heilige zei: ‘Ik wil jullie heilig
hebben’” (preek van kardinaal Paul
Pouppard, voorzitter van de
Pauselijke raad voor de cultuur,
tijden de mis van dankzegging in de
basiliek van de heilige Maria in
Trastevere op 8 oktober).

HET GEHEIM VAN DEZE APOSTEL
VAN DE 20e EEUW IS GOD



“Sta mij toe een eenvoudig en strikt
persoonlijk getuigenis te geven: hoe
heb ik de heilige Jozefmaria leren
begrijpen? Welk idee heb ik mij van
hem gemaakt? Oftewel, wat is voor
mij het geheim van de heiligheid bij
Jozefmaria Escrivá? Ik kan jullie
spontaan zeggen: voor mij is er één
enkel woord dat het leven en de
werken van Jozefmaria verklaart. Dit
woord is ‘God’. God is de basis, het
centrum en de top in het leven en het
werk van Jozefmaria. Alles gaat van
God uit, komt van Hem. Het geheim
van deze apostel van de 20e eeuw is
God”(kardinaal Ignace Moussa,
prefect van de Congregatie voor de
Oosterse Kerken, aan het einde van
de mis van dankzegging in de kerk
van Trinità dei Monti op 8 oktober).

MENSEN VAN ALLE RANGEN EN
STANDEN

“Ik kan niet vertellen hoe ik me
voelde, daar op het Sint Pietersplein



die 6e oktober. Daar moet je
eenvoudigweg bij geweest zijn. Maar
om zo’n groots feest te vieren met
allerlei mensen van alle rangen en
standen, vertegenwoordigd uit alle
continenten, is heel bijzonder. Dat
mag u gerust van me aannemen. Ik
hoop dat op voorspraak van de
nieuwe heilige Christus’ boodschap
onder alle volkeren verspreid zal
worden”(Nederlandse pelgrim).

CHRISTUS VOLGEN

“Voor de heilige Jozefmaria was
Christus niet iemand om op afstand
te volgen, een abstractie of een
morele weg, maar ‘zijn Jezus’: een
persoon om voortdurend mee te
leven. Zijn manier om de dagelijkse
aanwezigheid van God met realisme
te beleven, door aan God het werk op
te dragen, een schietgebed te bidden,
dank te zeggen voor alles wat
gebeurde; dat kunnen we
beschouwen als een grote schat voor



alle gelovigen” (preek van kardinaal
Giovanni Battista Re, prefect van de
Congregatie voor de bisschoppen in
de mis van dankzegging in de
basiliek van de Twaalf Apostelen op
8 oktober).

DANK AAN ALLEN DIE HEM
HIELPEN

“Bedanken wij ook zijn ouders, broer
en zussen en iedereen die hem
geholpen heeft; in het bijzonder de
armen en zieken die hun lijden
edelmoedig voor het Opus Dei
hebben opgedragen. De heilige
Jozefmaria steunde met groot
vertrouwen op de kracht van het
gebed van deze mensen. Veel zieken
hebben hun lijden en doodsstrijd
opgedragen ‘voor de intentie van don
Josemaría’ zonder te weten welke
deze inhield. Zonder het offer en
gebed van deze zieken was het Opus
Dei misschien niet geworden wat het
nu is. Deze zieken genieten nu met



de heilige Jozefmaria in de
hemel”(preek van mgr. Peter Takaaki
Hirayama, bisschop van Oita, Japan,
tijdens de mis van dankzegging in de
kerk van San Girolamo della Carità
op 8 oktober).
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